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Protokół z LXI sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 30 maja 2023 roku 

Protokół Nr LXI/2023 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 30 maja 2023 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 10:00 

Zakończono o godzinie – 11:00 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2023-2040, 

c) uchwalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród 

w ramach specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Kutnowski, sposobu podziału środków na nagrody oraz trybu 

zgłaszania kandydatów. 

d) przekazania części zadania własnego Powiatu Kutnowskiego dotyczącego 

utrzymania zieleni przydrożnej – koszenia poboczy dróg powiatowych w 

roku 2023 następującym gminom : Dąbrowice, Żychlin, Łanięta, 

Krzyżanów , Bedlno, Strzelce, Nowe Ostrowy, Kutno, Krośniewice, i 

Oporów. 

3. Przedstawienie Radzie Powiatu Kutnowskiego raportu o stanie powiatu 

kutnowskiego za 2022 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Kutnie w roku 

2022. 

5. Przedstawienie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Powiatu 

Kutnowskiego za 2022 rok. 

6. Informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 1 

00:05:23 – 00:08:58 

Marek Ciąpała: 
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Protokół z LXI sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 30 maja 2023 roku 

Otwieram obrady LXI sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa Radnych oraz 

pracowników Starostwa.  Na 21 radnych biorących udział w sesji zwołanej w zdalnym trybie 

obradowania obecnych jest 16 radnych. Tym samym stwierdzam prawomocność obrad.  

(Przewodniczący odczytuje pismo od Zarządu, które stanowi załącznik do protokołu) 

(Przewodniczący przekazuje w załączeniu projekt uchwały Rady Powiatu Kutnowskiego, który stanowi 

załącznik do protokołu) 

Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa radnych. Proszę 

o oddanie głosu „Jestem za” albo „Jestem przeciw” bądź „Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: (nieczytelny zapis) 

Marek Drabik: … 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska – Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: … 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 
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Protokół z LXI sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 30 maja 2023 roku 

Jeszcze raz przeczytam nazwiska tych, którzy nie zabrali głosu. Marek Drabik, Elżbieta Milczarska, 

Jacek Urbaniak. Dziękuję, zakończymy głosowanie. 

00:09:00 – 00:09:02 

Marek Drabik: Jestem za 

00:09:17 – 00:09:31 

Marek Ciąpała: 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania 17 głosów za, 1 wstrzymujący. Został wprowadzony do porządku 

obrad punkt 2d. 

Punkt 2a 

00:09:32 – 00:10:07 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2a. Jest to wprowadzenie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok.  

Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Był również omawiany na komisjach. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 4 głosami za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia 2 głosy za i 3 

głosy wstrzymujące się, Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 3 głosy za, 2 głosy 

wstrzymujące się, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy 4 głosy za. Proszę Panią Skarbnik o 

omówienie projektu uchwały. 

00:10:11 – 00:14:20 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 

2023 rok jest w niezmienionej formie jak omawiany na poszczególnych komisjach. Zmiany dotyczą 

planu dochodów, wydatków, w tym zadań inwestycyjnych oraz przychodów. Dochody ulegają z jednej 

strony zwiększeniu o kwotę 1 497 328,68 zł oraz zmniejszeniu o kwotę 754 044,37 zł. Zmniejszenie 

jest związane ze zmianą rozdziału środków otrzymanych na realizację zadania w związku… 

przepraszam, w związku z zadaniem opieki (nieczytelny zapis), również aktualizacja planu dochodów 

przez poszczególne jednostki organizacyjne powiatu. Natomiast ze zwiększeń wniosek dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej przy ulicy Oporowskiej zwiększający dochody o 500 000 zł z tytułu  

zwiększone odpłatności za pobyt mieszkańców w domu oraz otrzymanych dwóch dotacji z Urzędu 

Miasta, po pierwsze w kwocie 111 409,82 zł na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

„Informatyzacja powiatowego zasobu geodezyjnego” i druga dotacja również z Urzędu Miasta na 

realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Antysmogowy EKO-MURAL”.  Zmniejszeniu ulegają 

przychody o kwotę 6 512,49 zł. Dochody pokrywają wydatki. Ulegają zwiększeniu tam gdzie wpłynęły 

wnioski poszczególnych kierowników jednostek organizacyjnych na zadania statutowe tych jednostek. 

Jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne przedstawione są w załączniku numer 4. Pierwsza zmiana jest 

związana z prowadzeniem nowego zadania pod nazwą „Remont pomieszczeń wraz z wyposażeniem” -  
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kwota 180 000. Zwiększenie dotychczasowego zadania inwestycyjnego o kwotę 50 000 pod nazwą 

„Zakup sprzętu teleinformatycznego i oprogramowania”. Wprowadzenie nowego zadania pod nazwą 

„Zakup urządzeń biurowych” kwota 43 000. Wniosek dyrektora Domu Pomocy Społecznej przy ulicy 

Oporowskiej zwiększający dotychczasowe zadanie pod nazwą „Demontaż istniejącego ogrodzenia 

oraz montaż elementów betonowych na terenie Domu Pomocy Społecznej w Kutnie, ul. Oporowska 

27 - Etap II” zwiększenie o kwotę 7 900 i ostatnia zmiana – wprowadzenie nowego zadania pod nazwą 

„Antysmogowy EKO-MURAL. Eko-mural II Liceum Ogólnokształcące w Kutnie” - kwota 50 000. Łącznie 

zadania inwestycyjne ulegają zwiększeniu o kwotę 330 900 zł i po zmianach stanowią plan 35 

456 542,96 zł. Ulega również zmianie plan dotacji udzielonych z budżetu powiatu, mianowicie środki 

na dodatkowe zadania oświatowe związane z pomocą obywatelom Ukrainy w dwóch pozycjach. 

Pierwsze dla Technikum Zakładu Doskonalenia Zawodowego - zwiększenie o kwotę 3 537 zł i również 

ten sam tytuł dla Katolickiego Liceum Ogólnokształcącego - zwiększenie o kwotę 1 656 zł. Łącznie plan 

dotacji ulega zwiększeniu o kwotę 5 193 zł. Dziękuję. 

00:14:22 – 00:16:40 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? 
Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych, 
prosząc o oddanie głosu „Jestem za” albo „Jestem przeciw” bądź „Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska – Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 
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Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Jacek Urbaniak. Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 14 

głosach za, 6 głosach wstrzymujących, głosów przeciwnych nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę 

numer 320/61/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 

Punkt 2b 

00:16:41 – 00:17:24 

Marek Ciąpała:  

Przechodzimy do realizacji punktu 2b. Jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o 

uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2023-2040. Projekt 

otrzymali Państwo z materiałami na sesję, jak również był omawiany na komisjach.  

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 4 głosami za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia 2 za, 3 głosy 

wstrzymujące się, Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 3 głosy za, 2 głosy 

wstrzymujące, Komisja Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy 4 głosy za. Proszę Panią Skarbnik o 

omówienie projektu 2. 

00:17:26 – 00:18:32 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej jest związany z dostosowaniem kwot od strony dochodów, wydatków oraz przychodów. I 

tak odpowiednio: plan dochodów po zmianach stanowi kwotę 172 133 457,78 zł, plan wydatków po 

zmianach to kwota 207 964 401,97 zł, przychody po zmianach stanowią kwotę 36 243 286,67 zł. 

Rozchody nie ulegają zmianie, pozostają na dotychczasowym poziomie stanowią kwotę 412 342,48 zł, 

a wynik budżetu jest deficytem i stanowi (nieczytelny zapis) 35 830 944,19 zł. Jeżeli chodzi o załącznik 

numer 2 dotyczący przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej nie ulega on zmianie w 

stosunku do poprzednio podjętej uchwały. Dziękuję. 

00:18:33 – 00:20:27 

Marek Ciąpała: 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? Nie widzę. 
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Przystępujemy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał nazwiska Państwa Radnych. Proszę o 

oddanie głosu „Jestem za” bądź „Jestem przeciw” albo „Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska – Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję bardzo. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że… 

00:20:28 – 00:20:30 

Edyta Ledzion: 

Panie Przewodniczący, przepraszam bardzo, co to za głosy są tam w tle? 

00:20:31 – 00:20:59 
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Marek Ciąpała: 

Proszę przyciszyć. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 14 głosach za, 7 głosach wstrzymujących, 

głosów przeciwnych nie było. Rada powiatu podjęła uchwałę numer 321/61/2023 w sprawie zmiany 

uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2023-2040. 

Punkt 2c 

00:21:00 – 00:31:15 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2c. Jest to podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego kryteria i tryb przyznawania nagród w ramach specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Kutnowski, sposobu podziału środków na nagrody oraz trybu zgłaszania kandydatów. 

Projekt uchwały otrzymali Państwo z materiałami na sesję, był omawiany na komisjach. Komisja 

Budżetu i Finansów przyjęła 4 głosami za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia 5 głosami za, Komisja 

Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 3 głosami za i 2 głosach wstrzymujących, Komisja 

Rolnictwa i Aktywizacji Rynku Pracy przyjęła do wiadomości.  

I Państwo, zanim przejdziemy do głosowania, odczytam opinię związków zawodowych. 

(Przewodniczący odczytuje opinię związków zawodowych, która stanowi załącznik do protokołu) 

I jeszcze jedno… jeszcze jedno pismo Państwu odczytam. To jest z kolei NSZZ Solidarność. 

(Przewodniczący odczytuje pismo od Przewodniczącego Międzyregionalnej Sekcji Oświaty i 

Wychowania Ziemi Kutnowskiej, które stanowi załącznik do protokołu) 

Dziękuję tutaj, w tym momencie, za uwagę Państwu. I przekazuję głos Pani Magdalenie Krupińskiej-

Kotulskiej - Wicestaroście Kutnowskiemu. 

00:31:18 – 00:32:36 

Magdalena Krupińska–Kotulska: 

Chciałabym zgłosić autopoprawkę do tegoż projektu uchwały. W dniu 23 maja 23 roku w Dzienniku 

Ustaw - pozycja 984 opublikowano tekst jednolity ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku - Karta 

Nauczyciela. W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia autopoprawki w 

przekazanym projekcie uchwały Rady Powiatu Kutnowskiego w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego kryteria i tryb przyznawania nagród w ramach specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Kutnowski, sposobu podziału środków na nagrody oraz trybu zgłaszania kandydatów. W 

projekcie była ujęta następująca podstawa prawna Dziennik Ustaw z 2021 roku - pozycja 170.. 1762, z 

2022 roku - pozycja 935, 1116, 1700, 1730 oraz z 2023 roku - pozycja 641. Zmienia się i winno być 

Dziennik Ustaw z 2023 roku - pozycja 984. 

00:32:42 – 00:32:52 
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Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Wicestaroście. Czy są zapytania Państwa?  

Proszę bardzo. Pan Radny Bartosz Serenda. 

00:32:53 – 00:34:33 

Bartosz Serenda: 

Dziękuję, Panie Przewodniczący. W zasadzie nie mam zapytania, tylko mam bardziej uwagę.  

Mianowicie po posiedzeniu Komisji Edukacji przy Pani Monice, która pomagała prowadzić Komisję, 

otrzymaliśmy od Pani Dyrektor Wydziału Edukacji, a w zasadzie nie otrzymaliśmy. Tylko pismo od Pani 

Dyrektor Wydziału Edukacji trafiło do Pani Moniki, do Biura Rady. I to jest właśnie to pismo, które Pan 

Przewodniczący, tak mniemam, odczytał teraz. Bardzo bym prosił Zarząd Powiatu i Pana 

Przewodniczącego, żeby zmotywować czy zdyscyplinować Wydział, by tego typu pisma nie były 

przechowywane w Wydziale i nie trafiały do Biura Rady. Rozumiem, że też do Zarządu nie trafiły, bo 

one były skierowane… to było skierowane pismo do Pana Przewodniczącego Rady i ani Pan 

Przewodniczący Rady, jak mniemam, nikt z państwa, tak samo i Komisja nie mogło się z tym pismem 

zapoznać przed głosowaniem. Można się zgadzać lub nie zgadzać z treścią propozycji zarówno jednego 

i drugiego związku zawodowego, ale przynajmniej wypadałoby, żeby Wydział Edukacji takie pismo 

przekazywał przed posiedzeniem Komisji. 

00:34:37 – 00:34:44 

Zdzisław Góreczny: 

Przepraszam bardzo, to trafiło do Wydziału Edukacji czy tutaj do Pani Moniki? 

00:34:45 – 00:35:05 

Bartosz Serenda: 

Z moich informacji, które uzyskaliśmy po posiedzeniu Komisji, to Dyrektor Wydziału w ogóle o tym 

piśmie nie poinformował nikogo. I to pismo zostało przeniesione do Pana Przewodniczącego Rady. 

Rozumiem, że poza wiadomością Państwa, Zarządu i Radnych. I trafiło do Pana Przewodniczącego 

Rady po posiedzeniu Komisji. 

00:35:06 – 00:35:13 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Proszę o zabranie głosu przez Pana Radnego Artura Gierulę. 

00:35:15 – 00:35:24 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, bo dostaliśmy to pismo mailem od Pani Moniki  

z Biura Rady. Ja bym się chciał dopytać, może Pan… 
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00:35:24 – 00:35:25 

Magdalena Krupińska–Kotulska: 

(nieczytelny zapis) 

00:35:25 – 00:35:25 

Artur Gierula: 

Jeszcze raz.  

00:35:25 – 00:35:26 

Magdalena Krupińska–Kotulska: 

(nieczytelny zapis) 

00:35:26 – 00:35:52 

Artur Gierula: 

Członkowie Komisji, tak jest, bo tak prosiliśmy i wnioskowaliśmy na Komisji i pismo zostało 

udostępnione. Ja bym poprosił, być może nie teraz, ale bym poprosił o taką informację Pana Starostę, 

Panią Starostę, kiedy w ogóle to pismo wpłynęło, bo ja na tym piśmie, które dostaliśmy, nie mam… nie 

mam, może nie widać, dlatego bym chciał to dopytać się. W jakiej formie to wpłynęło, czy to wpłynęło 

elektronicznie, czy na kancelarię? Jak to się… jak to się odbywało? 

00:35:53 – 00:35:59 

(nieczytelny zapis) 

00:36:00 – 00:36:26 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, obie opinie z tego co wiem wpłynęły nie drogą przyjętą, czyli na kancelarię. 

Jednakowoż mają Państwo rację. Pracownik merytoryczny powinien doprowadzić do tego, aby takie 

pismo od razu, natychmiast, niezwłocznie na kancelarię zostało złożone. Te pisma pierwotnie z tego, 

co… z tego, co wiem, wpłynęły najpierw na maila Wydziału. 

00:36:27 – 00:36:28 

Artur Gierula: 

Jeśli mogę Panie Przewodniczący. 

00:36:28 – 00:36:29 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo. 

00:36:30 – 00:36:50 



11 
 

Protokół z LXI sesji 
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z dnia 30 maja 2023 roku 

Artur Gierula: 

No i właśnie z tego pewnie wynikają wszystkie problemy, bo trafiłoby to na Komisję. Na spokojnie 

byśmy mogli, bo uważam, że odpowiedź jest dosyć istotna tego pisma. Moglibyśmy na spokojnie się 

nim zająć. Natomiast to, co tutaj Radny Serenda zwrócił uwagę, no niestety powstał jakiś chaos, jeśli 

chodzi o obieg dokumentu. Z mojego punktu widzenia taka uwaga. Dziękuję bardzo. 

00:36:50 – 00:37:05 

Bartosz Serenda: 

Znaczy no tutaj, biorąc w obronę pracowników Wydziału, te opinie powinny być kierowane też na 

kancelarię tak? No ale fakt… fakt jest taki, jak Panowie zauważyli, że to pismo powinno być 

natychmiast przesłane na kancelarię, aby umożliwić zapoznanie się nam. 

00:37:07 – 00:37:13 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo za głos w dyskusji. Czy ktoś jeszcze z…? Pan Radny Krzysztof Debich, proszę bardzo. 

00:37:16 – 00:37:28 

Krzysztof Debich: 

No niemniej tak zostało odczytane. Mamy podejmować tę uchwałę, dlatego bym prosił o 

ustosunkowanie się do tego pisma Związku Nauczycielstwa Polskiego ze strony przedstawiciela 

Zarządu. 

00:37:32 – 00:37:39 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pani Magda Krupińska–Kotulska - Wicestarosta. Proszę. 

00:37:41 – 00:38:43 

Magdalena Krupińska–Kotulska: 

Nie wiem czego Radny oczekuje i nie wiem jakiego stanowiska oczekuje. Po… została przedstawiona 

uchwała Rady Powiatu. Zresztą stanowisko związków zawodowych jak jest w tym momencie 

przedstawione i otrzymane owe opinie stanowią również warunek podjęcia tej uchwały i 

procedowania w ogóle tej uchwały. Zarząd podjął decyzję, aby… aby przygotować regulamin w takim 

kształcie, a nie innym, więc nie wiem co, tu jeszcze mogę więcej powiedzieć. Tak jak Radny dostał 

materiał, dostał również regulamin, z którym mógł się zapoznać i to jest subiektywna ocena czy 

zagłosuje za, czy zagłosuje wstrzymującym, czy zagłosuje przeciw. Wydaje mi się, że każdy podejmując 

decyzję jak głosuje, podejmuje subiektywnie i chyba nie potrzebuje tutaj żadnej mojej sugestii czy 

mojego subiektywnego stanowiska w tej sprawie. 

00:38:46 – 00:38:49 
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Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Krzysztof Debich, proszę. 

00:38:55 – 00:39:24 

Krzysztof Debich: 

Tak przedstawiona opinia, w którym jak zrozumiałem, były parę niezgodności z przepisami prawa na 

co, wskazywał Związek Nauczycielstwa Polskiego, więc wypadałoby się do tego ustosunkować. 

Rozumiem, że Członek Zarządu odpowiedzialny za oświatę uważa, że konieczność wyrażenia opinii 

została spełniona przez związki zawodowe i przechodzimy dalej do głosowania. Jeżeli tak dobrze 

zrozumiałem, to proszę bardzo, możemy dalej procedować jak proponuje Pani Wicestarosta. 

00:39:25 – 00:39:29 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję. Pani Wicestarosta Magdalena Krupińska-Kotulska, proszę. 

00:39:31 – 00:39:48 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Tak jak Pan Przewodniczący odczytał, są to propozycje zmiany zapisów i stanowią jedynie propozycje, 

więc to co, powiedział Pan Radny no chyba jest daleko idącym niezrozumieniem tekstu. 

00:39:53 – 00:39:53 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. 

00:40:00 – 00:40:05 

Krzysztof Debich: 

Pozostaje niezrozumieniem tekstu. Bardzo się cieszę, że Pani tak to wyraziła. Dziękuję bardzo. 

00:40:07 – 00:43:25 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, przegłosujemy autopoprawkę, a więc projekt uchwały z 

autopoprawką. Kto z Państwa jest za, kto przeciw i kto wstrzymuje się od głosu? 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: (nieczytelny zapis) Jestem przeciw 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem przeciw 
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Artur Gierula: Wstrzymanie 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem przeciw 

Tomasz Marciniak: Wstrzymuję się 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Wstrzymuję się 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania 12 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i 6 wstrzymujących. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany.  

Proszę państwa, i tutaj jeszcze podam, że Rada Powiatu podjęła uchwałę numer 322/61/2023 w 

sprawie uchwalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród w ramach 

specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Kutnowski, sposobu podziału środków na nagrody oraz 

trybu zgłaszania kandydatów. Przechodzimy do realizacji punktu… Proszę bardzo, Pani Wicestarosta 

Magdalena Krupińska-Kotulska. 

00:43:27 – 00:44:34 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Dziękuję za przyjęcie tego projektu. I tylko i wyłącznie chciałam dodać do niego już w tym momencie 

subiektywne swoje zdanie, że obecnie obowią… wcześniej obowiązujący regulamin przyznawania 

nagród dla nauczycieli w ramach Nagrody Starosty był mocno, kolokwialnie mówiąc, wyśrubowany. W  
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związku z czym dochodziło do sytuacji, że dyrektorzy zgłaszając nauczycieli do nagrody, nie spełniali 

tych kryteriów wysoko postawionych, więc ten regulamin troszeczkę obniża, jeżeli chodzi o ocenę 

pracy nauczyciela, to formalną. I mamy nadzieję, że w związku z tym nie powtórzy się ta sytuacja, jaka 

miała chociażby miejsce w poprzednim roku, że w 3 szkołach nauczyciele nie spełniali kryteriów, a w 

jednej została… został złożony wniosek po terminie. To tylko tyle, już odnosząc swoją subiektywną 

ocenę zgodnie z tym, o co prosił Pan Krzysztof Debich. Dziękuję. 

00:44:35 – 00:44:37 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Wicestaroście. 

00:44:40 – 00:44:42 

Artur Gierula: 

(nieczytelny zapis) 

00:44:43 – 00:44:47 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo, Pan Radny Artur Gierula. Proszę bardzo. 

00:44:48 – 00:44:56 

Artur Gierula: 

Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Ale rozumiem Pani Wicestarosta, że jak wpłyną 

wnioski po terminie to te dalej będą nie miały kryteriów prawda? 

00:44:57 – 00:45:20 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Tak. Tak, jak najbardziej, ale przede wszystkim mam tutaj na uwadze te szkoły i tych nauczycieli, którzy 

mimo starania i mimo ciężkiej pracy nie zostali docenieni i z uwagi na bardzo wysokie postawione 

kryteria w poprzednim regulaminie. Chodzi o ocenę nauczyciela, a wiadomo, że ta ocena jest mocno 

sformalizowana i rządzi się swoimi prawami. To tyle. Dziękuję. 

00:45:21 – 00:45:22 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. 

Punkt 2d 

00:45:25 – 00:46:03 

Marek Ciąpała: 
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Przechodzimy do realizacji punktu 2d. Jest to podjęcie uchwały w sprawie przekazania części zadania 

własnego Powiatu Kutnowskiego dotyczącego utrzymania zieleni przydrożnej- koszenia poboczy dróg 

powiatowych w roku 2023 następującym gminom: Dąbrowice, Żychlin, Łanięta, Krzyżanów, Bedlno, 

Strzelce, Nowe Ostrowy, Kutno, Krośniewice i Oporów. Przechodzimy do głosowania imiennego… 

Proszę bardzo Pan Bartosz Serenda. 

00:46:03 – 00:46:11 

Bartosz Serenda: 

Panie Przewodniczący, gmina Kutno czy miasto Kutno, bo Pan tam nie wymienił słowa „gmina”. 

Mówimy o gminie Kutno, tak? 

00:46:12 – 00:46:21 

Marek Ciąpała: 

Gmina Kutno, bo tu ogólnie było podane gminy. Proszę bardzo, Pan Radny Zbigniew Filipiak. 

00:46:21 – 00:46:32 

Zbigniew Filipiak: 

Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, może Pan by raczył przeczytać treść tej 

uchwały? I oczywiście pytanie następne: jakie środki są zabezpieczone na realizację tego zadania? 

Dziękuję. 

00:46:50 – 00:49:01 

(Przewodniczący odczytuje projekt uchwały zawartej w punkcie 2d, który stanowi załącznik do 

protokołu) 

00:49:08 – 00:49:10 

Marek Ciąpała: 

Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę. 

00:49:11 – 00:49:14 

Zbigniew Filipiak: 

Jakie środki będą przeznaczone na realizację (nieczytelny zapis) zadania? 

00:49:15 – 00:49:18 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Starosta Daniel Kowalik. 

00:49:19 – 00:49:27 

Daniel Kowalik: 
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Mam porozumienia z gminami, jeśli chodzi o utrzymanie zimowe i utrzymanie (nieczytelny zapis), czyli 

koszenie jest zabezpieczone 160 000 zł. 

00:49:30 – 00:51:21 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 

Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za” bądź „Jestem przeciw” bądź „Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska – Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie.  
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Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 21 głosach za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 

było. Rada Powiatu podjęła uchwałę numer 323/61/2023 w sprawie przekazania części zadania 

własnego Powiatu Kutnowskiego dotyczącego utrzymania zieleni przydrożnej - koszenia poboczy dróg 

powiatowych w roku 2023 następującym gminom: Dąbrowice, Żychlin, Łanięta, Krzyżanów, Bedlno, 

Strzelce, Nowe Ostrowy, Kutno, Krośniewice i Oporów. 

Punkt 3 

00:51:27 – 00:51:49 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. Jest to przedstawienie Radzie Powiatu Kutnowskiego raportu o 

stanie powiatu kutnowskiego za 2022 rok. Raport otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję.  

Przyjmujemy do wiadomości. Będzie omawiany na sesji absolutorium. 

(Raport stanowi załącznik do protokołu) 

Punkt 4 

00:51:51 – 00:52:04 

Marek Ciąpała: 

Punkt 4, jest to sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Kutnie w roku 2022. 

Niezbędne informacje otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 

Punkt 5 

00:52:05 – 00:52:22 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do punktu 5. Jest to przedstawienie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady 

Powiatu Kutnowskiego za 2022 rok. Sprawozdania otrzymali Państwo z materiałami na sesję. 

Przyjmujemy do wiadomości. 

(Sprawozdania stanowią załącznik do protokłu) 

Punkt 6 

00:52:23 – 00:52:35 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 6. Jest to informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. Również materiały Państwo otrzymają. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 

Punkt 7 
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00:52:36 – 00:52:43 

Marek Ciąpała: 

Punkt 7, są to interpelacje i zapytania. Musimy na piśmie. 

Punkt 8 

00:52:44 – 00:52:51 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 8. Sprawy różne. Bardzo proszę, Pan Radny Krzysztof Debich. 

00:52:52 – 00:53:07 

Krzysztof Debich: 

W połowie kwietnia wystosowałem zapytanie do Zarządu Szpitala, Zarządu Powiatu, do wiadomości 

Wojewoda Łódzki. Kiedy Zarząd Powiatu zamierza udzielić mi odpowiedzi na to pytanie? Ponieważ 

minęło już 30 dni od zadania tego pytania. Dziękuję. 

00:53:08 – 00:53:14 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Radnemu. Pani Wicestarosta Magdalena Krupińska-Kotulska. 

00:53:16 – 00:53:39 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Pismo otrzymaliśmy. Pan radny dostał odpowiedź od Zarządu Spółki. Zarząd nie ma nic do wniesienia 

nowego w tej sprawie, więc nie wiem czego jeszcze Radny oczekuje, bo ta odpowiedź, którą otrzymał 

Pan Radny również do nas trafiła. 

00:53:41 – 00:53:45 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Wicestaroście. Proszę bardzo, Pan Radny Krzysztof Debich. 

00:53:47 – 00:54:09 

Krzysztof Debich: 

No to ja poproszę wobec tego, skoro nie ma odpowiedzi ze strony Zarządu, jest to Pani zdanie o 

wypowiedzenie się indywidualnie Członków Zarządu, żeby potraktować tą drogą przekazaną 

odpowiedź. Czy zgadzają się z tym, że podzielają zdanie Zarządu Szpitala zawarte w ich odpowiedzi i 

to jest ich odpowiedź. I proszę indywidualnie każdego z osobna. 

00:54:10 – 00:54:11 

Marek Ciąpała: 
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Pan Starosta, proszę bardzo. 

00:54:12 – 00:54:41 

Daniel Kowalik: 

Szanowny Panie, to nie jest przede wszystkim przesłuchanie, ale tak jak Pan zauważył pismo, które 

Pan złożył do spółki, adresatem tego pisma była spółka, powiat kutnowski, starostwo jak i wojewoda 

miały przekazane tylko te pisma do wiadomości. Jak Pan zapewne wie jak funkcjonuje obieg 

dokumentów w urzędzie, pismo do wiadomości jest do wiadomości, odpisuje adresat. Dziękuję. 

00:54:42 – 00:54:44 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję. Pan Radny Krzysztof Debich. 

00:54:47 – 00:55:22 

Krzysztof Debich: 

Proszę Państwa, w nagłówku pisma jest Zarząd Szpitala i Zarząd Powiatu. To znaczy, że adresatem 

tych… tego pisma, od którego się oczekuje odpowiedzi, jest Zarząd Szpitala i Zarząd Powiatu. Do 

wiadomości było podane Wojewoda Łódzki. Jeszcze raz ponawiam pytanie, ponieważ zakrawa to nie o 

czynność… o nieczynność organu. Kiedy zamierzacie mi Państwo udzielić odpowiedzi na to pytanie? 

00:55:23 – 00:55:24 

Marek Ciąpała: 

Starosta, proszę. 

00:55:25 – 00:56:03 

Daniel Kowalik: 

Szanowny Panie Radny, na początku Pana wypowiedzi powiedział Pan wyraźnie, że zwrócił Pan się do 

wiadomości, iż to pismo Starostwa Powiatowego wpłynie. Teraz Pan zmienia zdanie, no i nie ma 

takiego czegoś, jak nieczynność organu. Więc myślę, że tutaj po prostu się nie zrozumieliśmy i Pan 

może jako osoba, autor tego pisma też może źle wskazał organ, który ma pomóc odpowiedzieć, ale w 

związku, że takie żądanie, taką prośbę Pan kieruje, Zarząd Powiatu też odpowie na to pismo, skoro 

Pan taką wolę wyraża. Dziękuję. 

00:56:04 – 00:56:11 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Panu Staroście. Pan Radny Zbigniew Filipiak. Proszę. 

00:56:12 – 00:56:39 

Zbigniew Filipiak: 



20 
 

 

Protokół z LXI sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 30 maja 2023 roku 

 

Dziękuję bardzo. Panie Starosto, mam pytanie. W sobotę niestety mieliśmy nieszczęśliwe zdarzenie w 

Łaniętach. Nieprawdą jest, że radni nie byli przeciwko zaciągnięciu kredytu. Ja byłem za zaciągnięciem 

kredytu i utylizacją składowiska. W związku z tym moje pytanie jest: co dalej z tym będziemy robić? 

00:56:41 – 00:56:44 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Starosta Daniel Kowalik. Proszę. 

00:56:45 – 00:57:22 

Daniel Kowalik: 

Służby Powiatu są w ciągłym kontakcie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska. Z informacji, 

które uzyskaliśmy w tym roku, mają być większe środki na dofinansowanie utylizacji tych wysypisk 

przeznaczone w funduszu. Będziemy starali się o to dofinansowanie, jeśli będzie taka możliwość i 

wtedy też będziemy kierowali do Radnych prośbę o wyrażenie zgody na takie zobowiązanie. Liczymy 

na to, że to będzie mniejsza kwota, jeśli chodzi tutaj po stronie Powiatu, która by musiała być na to 

wydatkowana. 

00:57:25 – 00:57:28 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Zbigniew Filipiak. 

00:57:29 – 00:57:34 

Zbigniew Filipiak: 

Czy już jakieś nabory na te zadania są podnoszone przez fundusz, czy jeszcze nie? 

00:57:37 – 00:57:44 

Daniel Kowalik: 

To pozwolą Państwo, że głos zabierze Pani Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska. Na bieżąco, 

merytorycznie tym tematem się zajmujemy.  

00:57:45 – 00:57:50 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Pani Dyrektor Ochrony Środowiska. 

00:57:51 – 00:58:20 

Magdalena Marciniak: 
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Panie Przewodniczący, Szanowne Rado. Na tą chwilę tylko w Wojewódzkim Funduszu mieliśmy 

możliwość złożenia wniosku. No nie ukrywam, jeszcze zapoznałam się z dokumentami. Od 1 marca 

2023 roku do końca grudnia 2024 jest możliwość złożenia wniosku w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska. Dziękuję. 

00:58:21 – 00:58:24 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Ad vocem Pan Zbigniew Filipiak. 

00:58:24 – 00:58:30 

Zbigniew Filipiak: 

Dziękuję bardzo. Czy Państwo składaliście ten wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska? 

00:58:33 – 00:58:36 

Magdalena Marciniak: 

Nie, nie składaliśmy jeszcze wniosku do Narodowego Funduszu. 

00:58:39 – 00:58:53 

Zbigniew Filipiak: 

No Narodowym, tak. No ale skoro WOS nabór był ogłoszony w miesiącu marcu, no a mamy 

praktycznie czerwiec, no to 2 miesiące można wniosek było złożyć. Tym bardziej, że nie jest to coś 

nowego, bo składowisko to funkc… jest wiele lat. 

00:58:54 – 00:58:58 

Tomasz Walczewski: 

Ale w WOŚ-ie dostaliśmy dofinansowanie 5 000 000, prawdaż? (nieczytelny zapis) 

00:58:59 – 00:59:16 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, dobrze może tą tematykę z Wojewódzkiego Funduszu jesteśmy w stanie po prostu 

większą kwotę pozyskać. Dlatego czekamy, aż tam się otworzy możliwość, bo ten WOŚ w mniejszym 

oprocencie przyznaje środki. Nie wiem czy 30%, nie pamiętam, ale na pewno mniejsze. 

00:59:17 – 01:00:08 

Marek Ciąpała: 
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Protokół z LXI sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 30 maja 2023 roku 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, jesteśmy jeszcze w punkcie 8. Są to sprawy różne. Chciałem  

również poinformować Państwa jeszcze o dwóch sprawach. W materiałach znajduje się sprawozdanie  

z Wód Polskich. Przyjmujemy do wiadomości. Chciałem również odczytać pismo od Pana Marka 

Jędrzejczaka skierowane do Przewodniczącego Rady z dnia 23 maja 2023 roku. Pan Radny rezygnuje z 

pracy w Komisji Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego i stosowną uchwałę podejmiemy na  

kolejnej sesji. Dziękuję za uwagę. 

Punkt 9 

01:00:13 – 01:00:32 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do punktu 9. Jest to zakończenie obrad. Wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek obrad. 

Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam obrady LXI Sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. 

Dziękuję bardzo. Do widzenia Państwu. 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LXI Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 30 maja 2023 

roku. 

Protokołowała: 

Monika Gawryszczak 
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